
سقیفهسازانِ انقلاب یا غدیریانِ انقلاب!
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متن پرسش

سلام علیکم: عرض ادب و اظهار دلتنگی خدمت استاد عزیز. ۱. یکی از رفقا خواستند از شما بپرسند:

شما که میفرماد هرکسی در این تاریخ در ذیل انقلاب با سلیقه خود کار کند ارام ارام در راهی که

باید قرار خواهد گرفت (نقل به مضمون)، آخر بعضی ها ذیل انقلاب دارند ضربه میزنند بخصوص به

بدنه بسیج و حوزه علمیه! با اینها چه باید کرد؟ ۲. یکی دیگر از رفقا هم ضمن سلام رساندن خدمت

حضرتعالی عرضه داشتند: برخی گروهها یا کانالها یا اشخاصی که خود را به شما منتسب میکنند چنان

رفتار بدی با بعضی ها داشتند که هنوز هم نگرانیم از این انتسابات. گرچه مدافع حق خود حضرت حق

است فقط خواستیم انتقال بدهیم. ۳. سوال خود بنده: وقتی حضورتان بودیم بنده سوالی پرسیدم

خدمتتان؛ اینگونه «چه میشود که در این تاریخ، بسیجی خود را هم سپاهی میبیند هم طلبه، هم

دانشجو. دانشجو خود را هم طلبه میبیند هم .... و الی آخر ... _ یک مقام جمعی بین اینها بوجود

آمده که دانشجو، طلبه بودن خود را حتی بالقوه هم نمیبیند، بالفعل میبیند» همانطور که خود دیده

اید دانشجویانی که قوه اجتهاد دارند! سوالم اینجاست که چرا با وجود این مقام جمع در روح افراد، در

این زمینه، باز هم با هم کار کردن تقریبا جزو محالات شده است؟! چرا هرکس دوست دارد خودش کار

کند؟ آیا ویژگی این تاریخ است که فعلا حرفها گفته شود و پس از مدتی که حرفها گفته و شنیده شد،

سپس به سمت جمع نظر بروند؟ التماس دعا از حضرت استاد

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ۱. این افراد که میفرماد بخواهند و نخواهند از حضور تاریخی انقلاب

اسلامی که امثال آوینیها و حاج قاسمها درک کردهاند و به سعهی صدر آنچنانی رسیدهاند؛ محرومند.

اینها سقیفههای انقلاب اسلامی هستند و نه غدیر آن ۲. به هر حال با خودیها باید با سعهی صدر

برخورد کرد، هرچند آنها تلخ برخورد کنند، ما باید شیرین جواب دهیم. ۳. اینکه همه در هویت

حضرت امام «رضوانااللهتعالیعلیه» حاضرند و همچنانکه میفرماد بحمدالله دانشجو به دنبال

هویت طلبگی و طلبه به دنبال هویت دانشجویی است؛ یک بحث است و اینکه هنوز در گسترهی

حضور همدیگر با انقلاب اسلامی همراه نشدهایم، بحث دیگر. بنده جلسات «حضور در جهان بین دو

جهان» را از این جهت، جلسات خوبی یافتهام که بحمدالله رفقا همه در گسترهی حضور انقلاب، همدیگر

را درک میکنند. و این پدیدهی مبارکی است که میتوان در فضای گفتگوی با همدیگر بدان دست

یافت، و نه گفتگوی برای یکدیگر. موفق باشید  




